
GoldChess Asia News

国金亚洲顾问公司总裁周健能先生及董事周可祺先生在2017年11月22日与客户公司到中国珠海市拜访大华会计师事务所，并获珠海分所合伙人、中国注册会计师、中国注册税务师刘明学先生接待并举行商务会议。大华会计师事务所按业务收入排名居中国行业前十位，2016年大华业务总收入超过18亿元人民币。大华会计师事务所成立于1985年，是中国首批获准从事H股上市审计资质的12间事务所之一，也是马施云国际会计公司在中国的唯一协调和联络机构。

GoldChess Asia President Mr. Patrick Chau and Director Mr. Danny Chau visited the Zhuhai Da Hua Certified Public Accountants with client company on 22 November 2017 and received by Partner Mr. Liu Ming Xue CCPA & CCTA for business meeting. Da Hua Certified Public Accountants found since 1985 and is in the top 10 China accounting firms with annual income over RMB1.8 billions in 2016 and was the one of first 12 large accounting firms were qualified for auditing H-Shares. Da Hua is the only authorized coordination company in China of Moore Stephens International.

